



GOLD COAST
HOTEL

Junior Party 童乐欢聚派对

(Applicable to 10-20 Adults / Children 适合 10-20 位成人/小童)

Monday to Friday: HK\$220 ; Saturday, Sunday, Public Holidays and their eves: HK\$270

星期一至五：每位 HK\$220；星期六、日、公众假期及其前夕：每位 HK\$270

Venue: "Sharks and Pirates" Party Room – Yellow Submarine

场地：「鲨鱼冒险岛」派对房

Privileges include 优惠包括：

- Two-hour party at "Sharks and Pirates" party room–Yellow Submarine
「鲨鱼冒险岛」派对房举行两小时「童乐派对」
- Complimentary 2-pound fresh cream cake
两磅鲜忌廉蛋糕乙个
- Complimentary tetra packaging /bottled beverages and a giant snack bowl
免费樽装或纸包饮品及巨型零食盘一个
- Complimentary use of "Sharks and Pirates" Adventure Zone for children for one session (50 minutes) and Outdoor Kids Island
小童可免费享用「鲨鱼冒险岛」乙节(50分钟)及至 Kids 游乐园
- E-invitation card
电子邀请卡
- Gifts for all participating children
所有参加小童均可获赠精美礼物乙份
- Badge and helium balloon for each child
所有参加小童可获赠精美襟章及氦汽球乙个
- Complimentary art and craft workshop
免费手作坊
- Complimentary balloon decoration
免费汽球布置

Hong Kong Gold Coast Hotel
1 Castle Peak Road, Hong Kong
香港黄金海岸酒店 香港青山公路一號
www.goldcoasthotel.com.hk

Member of Sino Hotels 信和酒店成員



GOLD COAST
HOTEL

Terms and conditions 条款及细则：

- **Reservations must be made at least 14 days in advance.**
请于至少 14 天前预订。
- **Prices are subject to change without prior notice.**
价格如有任何变更，本酒店有权不作另行通知。
- **Minimum requirement of 10 persons, with a maximum of 20 persons must be met, in order to enjoy the above offers. Minimum charge based on 10 persons applies for parties with fewer than the minimum requirement on number of guests.**
人数最少 10 位，最多 20 位方可享用以上优惠。如人数不足，亦须收取 10 位费用。
- **Children refer to kids aged between 3 and 11.**
小童年龄指 3 至 11 岁。
- **All hotel services and offers are subject to availability and the hotel's confirmation.**
所有酒店服务及优惠，均以酒店确认为准。
- **In case of any disputes, Hong Kong Gold Coast Hotel reserves the right of final decision.**
如有任何争议，香港黄金海岸酒店保留最终决定权。

Hong Kong Gold Coast Hotel
1 Castle Peak Road, Hong Kong
香港黄金海岸酒店 香港青山公路一號
www.goldcoasthotel.com.hk

Member of Sino Hotels 信和酒店成員